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Via deze memo wil ik u graag informeren over de toezegging die ik heb gedaan in 

de Themabijeenkomst over de stand van zaken in de aanpak stikstof op 24 april jl. 

Het gaat om de volgende toezeggingen: 

 

1. PS te informeren over welke snelheid als maatgevend wordt gehanteerd 

bij de vergunningverlening van nieuwe wegtrajecten. 

Bij vergunningverlening van nieuwe wegtrajecten wordt uitgegaan van de 

maximale snelheid van 100 km/h, zoals die nu geldt. Mocht in de toekomst 

de maximale snelheid worden verhoogd, dan dient de initiatiefnemer op dat 

moment in beeld te brengen wat de effecten daarvan zijn op N2000-

gebieden. Indien blijkt dat dit leidt tot een depositieverhoging op 

Natura2000-gebieden, moet daarvoor een vergunningsaanvraag worden 

ingediend.  

 

2. PS nader te informeren over de formele aanpassing van de regelgeving 

en de beleidslijn beweiden. 

In de voormalige verordening Natuurbescherming was een vrijstelling 

opgenomen van de vergunningplicht voor beweiden en bemesten. 

Met de uitspraak van de Raad van State van 29 mei 2019 is die vrijstelling 

niet verbindend verklaard. 

PS hebben op 25 oktober 2019 besloten tot een ambtshalve wijziging van de 

ontwerp Interim Omgevingsverordening (IOV, waarin de verordening 

natuurbescherming op dat moment is opgegaan). Bij de vaststelling van de 

IOV is de vrijstelling niet langer opgenomen. In de Nota van inspraak is 

aangegeven dat vanwege de uitspraak van de Raad van State de vrijstelling 

uit de IOV is gehaald.  

Op 14 april jl. hebben alle provincies de volgende beleidslijn bekrachtigd:  

Beweiden is in termen van stikstofemissie gunstiger dan het compleet op stal 

houden van het vee. Veehouders met een vergunning in het kader van de 

Wet natuurbescherming hebben reeds een vergunning voor het houden van 

hun dieren, inclusief de stikstofemissie die daarbij vrijkomt. In lijn met het 

advies van de Commissie Remkes stellen de provincies zich op het standpunt 

dat beweiden daardoor niet kan leiden tot meer uitstoot dan al in de 

vergunning is beoordeeld. Een afzonderlijke vergunning volgens de Wet 

Natuurbescherming voor het beweiden zou dan ook dubbel zijn. 
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Het voorgaande betekent dat er geen vrijstelling opgenomen hoeft te 

worden. Ook betekent het dat er geen besluiten (vergunningen) 

“gerepareerd” hoeven te worden. 

Men kan zich hier niet op beroepen in juridische procedures, aangezien met 

deze beleidslijn aan de uitspraak van de Raad van State wordt voldaan. Het 

beweiden is immers betrokken in de vergunning.   

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

H.J. Grashoff 


